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Protokół Nr XLVIII/2022 

XLVIII Sesji Rady Powiatu Tczewskiego 

z dnia 30 sierpnia 2022 roku 

odbytej w Starostwie Powiatowym w Tczewie 

Rozpoczęcie sesji godz. 10 
05 

 

1. Przewodnicząca Rady Powiatu Tczewskiego – Barbara Kamińska otworzyła XLVIII sesję  

Rady Powiatu Tczewskiego  

2. Na podstawie listy obecności radnych Przewodnicząca stwierdziła prawomocność obrad 

(obecnych 21 radnych – nieobecni radni: Gabriela Makać, Adam Kucharek). Lista obecności radnych oraz 

gości stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Tczewskiego Barbara Kamińska odczytała poniższą informację: 

„Informuję, że obrady XLVIII Sesji Rady Powiatu Tczewskiego są nagrywane, transmitowane i utrwalane  

za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie 

Informacji Publicznej i na stronie internetowej powiatu. Udział w obradach jest jednocześnie wyrażeniem 

zgody na upublicznienie swojego wizerunku. Treść klauzuli informacyjnej dotycząca przetwarzania danych 

osobowych jest umieszczona na drzwiach przed wejściem na salę obrad oraz na stronie BIP powiatu  

w zakładce Ochrona danych". 

3. Zgłaszanie wniosków do porządku obrad 

Brak wniosków. 

 
4. Przyjęcie protokołu XLVII sesji Rady Powiatu Tczewskiego 

Przewodnicząca Rady Powiatu Tczewskiego poinformowała radnych, że do biura rady nie wpłynęły 

uwagi do protokołu z XLVII sesji a zatem potwierdziła, że  Rada przyjęła protokół.  

  

5. Informacja Starosty Tczewskiego z bieżącej działalności Zarządu Powiatu Tczewskiego 

Przewodnicząca Rady poprosiła Starostę Tczewskiego o przedstawienie informacji z bieżącej 

działalności zarządu. Starosta odczytał ww. informację, a także poprosił o ewentualne pytania.  

Omawiany dokument stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 
Pytania zadali następujący radni: p. P. Odya, p. J. Kulas, p. P. Łaga, p. Z. Zgoda, p. W. Sosnowski,  

p. S. Smoliński,  

 
Radny Piotr Odya – zadał dwa pytania: pierwsze dotyczyło bankowej obsługi Powiatu Tczewskiego – 

radny poprosił o przybliżenie treści uchwały zarządu ww. sprawie. Drugie pytanie dotyczyło przyjęcia 

pozytywnej opinii w sprawie uzgodnienia projektu zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego w rejonie ulicy Warsztatowej w Tczewie – radny poprosił o przybliżenie podstawowych 

danych dot. ww. zmian. W odpowiedzi Starosta przekazał, że kończy się umowa na prowadzenie obsługi 

bankowej i w związku z powyższym został ogłoszony przetarg,  który wykazał, że Bank Spółdzielczy  

w Tczewie przedstawił najlepszą ofertę, w tym obsługa kasowa będzie bezpłatna oraz będzie świadczona 
tak jak do tej pory w budynku Starostwa Powiatowego w Tczewie. Trwają przygotowania do podpisania 

ostatecznej umowy. Odpowiadając na pytanie drugie Starosta przekazał, że miasto Tczew złożyło wnioski 

na rozbudowę basenu tczewskiego i ww. zmiany dotyczyły właśnie tej inwestycji. Ad vocem radny Piotr 

Odya – poprosił o przekazanie dokładnej treści uchwały dot. banku. Starosta powtórzy, że ww. uchwała 

dotyczy zawarcia nowej umowy z Bankiem Spółdzielczym w Tczewie.  Na koniec poprosił radnego  

o złożenie dokładnego zapytania w wersji pisemnej.  
 

Radny Jan Kulas – w swojej wypowiedzi nawiązał do nadchodzącego nowego roku szkolnego i zapytał, 
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czy w ostatnich dwóch miesiącach odbyły się konsultacje z dyrektorami naszych szkół oraz jakie tematy 

poruszano. Następnie radny poprosił o kilka informacji na temat nowego dyrektora I LO w Tczewie.  
W odpowiedzi Starosta przekazał, że konsultacje z dyrektorami trwają przez cały rok – poruszane są rożne 

tematy np. dot. ilości uczniów czy liczby oddziałów. Następnie Starosta przekazał, że nowa pani dyrektor 

wcześniej pełniła funkcje zastępcy w I LO a więc zna szkołę, ma doświadczenie. Wcześniejsza pani 
dyrektor zwyczajnie nie przystąpiła do konkursu ale pozostała w szkole i nadal zachęca uczniów do 

zdobywania wiedzy. Ad Vocem radny Jan Kulas – stwierdzi, iż należy więcej dopowiedzieć na temat 

ustępującej po wielu latach pani dyrektor i zapytał w jaki sposób pożegnano panią dyrektor. W odpowiedzi 

Starosta przekazał, że ustępująca dyrektor została pożegnana godnie - otrzymała list gratulacyjny  
wraz z nagrodą Starosty. 

 

Radny Piotr Łaga – w swojej wypowiedzi nawiązał do Programy „Samodzielność – Aktywność – 
Mobilność !” – zapytał czy w tych programach chodzi o mieszkania oraz czy mieszkań będzie więcej.  

W odpowiedzi Starosta przekazał, że tak związany jest z mieszkaniami ale ponieważ jest to nowy projekt 

odpowiedzi udzieli po konsultacjach z Naczelnikiem Wydziału.  Ad Vocem radny Piotr Łaga – dopytał 

czy projekt ten obowiązuje już od tego roku. W odpowiedzi Starosta przekazał, że nie i raz jeszcze 
podkreślił, że w późniejszym terminie przekazane zostaną dokładne informacje dotyczące ww. projektu.  

 

Radny Zbigniew Zgoda – zapytał, czy w naszym powiecie miało miejsce zjawisko w którym uczniowie 
nie dostali się do szkół ponadpodstawowych a tym samym znaleźli się po za systemem oraz jaki jest 

aktualny stan naboru.  

W odpowiedzi Starosta przekazał, iż nie posiada informacji aby jakiekolwiek dziecko nie mogło 
skorzystać z naszych placówek. Następnie dodał, że nabór uzupełniający nadal trwa – pełna informacja 

powinna  

być 15 września br. Ad Vocem radny Zbigniew Zgoda – zdaniem radnego system rekrutacji jest 

nieprecyzyjny i wadliwy skoro z początkiem roku nabór nie został zakończony.  
 

Radny Witold Sosnowski – zadał trzy pytania: pierwsze pytanie czy punk kasowy w starostwie przejmie 

Bank Spółdzielczy. Drugie pytanie o ile zwiększono liczbę oddziałów względem planowanych czy Zarząd 
podjął już decyzję o zwiększeniach oddziałów – jeżeli tak, to w jakich szkołach. Trzecie pytanie 

nawiązywało do konwentu podczas, którego Przewodnicząca Rady przekazała, iż wpłynęło pismo do 

Biura Rady informujące o niekorzystnym wyroku dla Starostwa Powiatowego w Tczewie – radny poprosił  
o kopię prawomocnego wyroku wraz z uzasadnieniem oraz o informację jaką kwotę odszkodowania 

Starostwo musiało wypłacić. W odpowiedzi Starosta przekazał, że punkt kasowy nadal będzie w budynku 

Starostwa – świadczenie nieodpłatne. Następnie przekazał, że została wyrażona zgoda na ewentualne 

otwarcie dwóch oddziałów w szkołach branżowych – jeden w ZSP w Pelplinie a drugi w Tczewie w 
Zespole Szkół Branżowych. Odpowiadając na pytanie trzecie Starosta przekazał, że nadal jest możliwość 

odwołania się od ww. wyroku. Następnie dodał, że w pierwszej instancji była to kwota 4 tys. zł w drugiej 

jest to kwota 23 tys. zł – te sumy zostały wypłacone niezwłocznie po otrzymaniu takiej informacji. Na 
zakończenie wypowiedzi Starosta raz jeszcze podkreślił, że nadal jest otwarta ścieżka do odwołania się od 

ww. wyroku.  

 

Radny Stanisław Smoliński – radny zapytał jakie zapadły decyzje podczas wideokonferencji z Wojewodą 
Pomorskim dot. pomocy Ukrainie. Następnie zapytał co się dzieje z pomieszczeniami wyremontowanymi 

w budynku po byłym Domu Dziecka w Tczewie. W odpowiedzi Starosta przekazał, że podczas spotkania 

Wojewoda Pomorski mówił o nowych rozporządzeniach oraz o bieżących sprawach administracyjnych. 
Odpowiadając na drugie pytanie Starosta przekazał, że ww. wymienionych pomieszczeniach od dwóch 

miesięcy przebywają tam dzieci i młodzież wraz z pięcioma opiekunami (łącznie 43 osoby). Starosta także 

dodał, że prawdopodobnie cztery osoby, które zdały w tym roku maturę będą wracać na Ukrainę oraz 
prawdopodobnie nastąpi wymiana opiekunek. Na koniec wypowiedzi Starosta przekazał, że na bieżąco 

będzie informował o sytuacji ww. grupy. 

 

Cały przebieg dyskusji dostępny jest w nagraniu z sesji Rady Powiatu Tczewskiego na stronie 
https://bip.powiat.tczew.pl/601-nagrania-z-sesji.html 

 

https://bip.powiat.tczew.pl/601-nagrania-z-sesji.html
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6. Informacja Przewodniczącej Rady o złożonych interpelacjach i zapytaniach oraz odpowiedziach  

na interpelacje zgłoszone na poprzedniej sesji i w okresie międzysesyjnym. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Tczewskiego Witold Sosnowski odczytał informację o złożonych 

interpelacjach i zapytaniach oraz odpowiedziach na interpelacje zgłoszone na poprzedniej sesji i w okresie 
międzysesyjnym. Omawiane dokumenty stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 

 

7. Informacja Komisji Rewizyjnej z realizacji planu kontroli za I półrocze 2022 r. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Tczewskiego przekazała, że radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnym 

materiał do omawianego punktu, a następnie oddała głos Przewodniczącemu Komisji Rewizyjnej, który 

odczytał ww. informację. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag do omawianego materiału Przewodnicząca Rady przekazała,  

że przedstawiona informacja zostało przyjęta. Ww. dokument stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Cały przebieg dyskusji dostępny jest w nagraniu z sesji Rady Powiatu Tczewskiego na stronie 

https://bip.powiat.tczew.pl/601-nagrania-z-sesji.html  

 

8. Informacja na temat złożonych przez radnych interpelacji w I półroczu 2022 r. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Tczewskiego odczytała, krótką informację na temat liczby oraz tematyki 

złożonych interpelacji i zapytań  w pierwszym półroczu 2022 r. przypominając jednocześnie, że pełna treść 

interpelacji wraz z udzielonymi odpowiedziami jest prezentowana na każdej sesji oraz znajduje się na 

stronie bip. 

W związku z brakiem uwag Przewodnicząca Rady przekazała, że ww. informacja została przyjęta  

przez Radę. Omawiany dokument stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 

Cały przebieg dyskusji dostępny jest w nagraniu z sesji Rady Powiatu Tczewskiego na stronie 

https://bip.powiat.tczew.pl/601-nagrania-z-sesji.html 
 
9. Informacja z realizacji zadań inwestycyjnych za I półrocze 2022 r. 

Przewodnicząca Rady przekazała, że ww. informacja była radnym przekazana w materiałach 
uzupełniających. 

 
W związku z brakiem pytań do omawianego materiału Przewodnicząca Rady przekazała,  

że informacja została przyjęte przez Radę. Ww. dokument stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Cały przebieg dyskusji dostępny jest w nagraniu z sesji Rady Powiatu Tczewskiego na stronie 
https://bip.powiat.tczew.pl/601-nagrania-z-sesji.html 

 
10. Przedstawienie rocznego sprawozdania Nadzoru Wodnego z podejmowanych działań za rok 2021. 

Przewodnicząca Rady przekazała, że ww. sprawozdanie było radnym przekazana w materiałach 

sesyjnych. Dodała także, iż jest to pierwsze tego typu sprawozdanie Nadzoru Wodnego co jest  
konsekwencją obowiązujących przepisów, w myśl których każdy Nadzór Wodny, który swoim obszarem 

działania obejmuje teren administracyjny Powiatu Tczewskiego zobowiązany jest radzie przedstawić 

roczne sprawozdanie. W związku z powyższym do Rady Powiatu Tczewskiego wpłynęły trzy 

sprawozdania z: Pruszcza Gdańskiego; Starogardu Gdańskiego oraz Tczewa. 
 

Głos w dyskusji zabrali następujący radni: p. P. Łaga, p. D. Godlewski, p. S. Smoliński, p. J. Kulas,  

p. W. Pawlusek oraz Przewodnicząca Rady B. Kamińska; 
 

Radny Piotr Łaga – prosi o przedstawienie informacji w jaki sposób odbywa się monitorowanie akwenów 

https://bip.powiat.tczew.pl/601-nagrania-z-sesji.html
https://bip.powiat.tczew.pl/601-nagrania-z-sesji.html
https://bip.powiat.tczew.pl/601-nagrania-z-sesji.html
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wodnych. 

 
Radny Dariusz Godlewski – w kliku słowach odniósł się do przepisów określających sposób składania 

ww. sprawozdań oraz przedstawił pozytywną opinię Komisji Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska. 
 

Radny Stanisław Smoliński – w kilku zdaniach przedstawił swoje spostrzeżenia dot. ww. sprawozdań. 

Przekazał, że w omawianych dokumentach brakuje: opisu, kiedy były robione przeglądy wód i urządzeń, 

odczytów stanu wód. Wskazał także, iż dobrym rozwiązaniem byłoby aby ww. sprawozdania były pisane 
pod konkretne jednostki samorządowe.  

 

Radny Jan Kulas – w swojej wypowiedzi zaproponował zorganizowanie spotkania z dyrekcją Wód 
Polskich. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Tczewskiego – Barbara Kamińska zaproponowała aby sformułować 

wnioski do Nadzorów Wodnych składających sprawozdania Radzie w wersji pisemnej i poprosiła swoich 
przedmówców aby w najbliższym czasie swoje uwagi przesłali do Biura Rady. Na zakończenie 

Przewodnicząca zaproponował żeby w przyszłości zapraszać na sesje rady przedstawicieli Nadzorów 

Wodnych Wód Polskich.  
 

Radny Waldemar Pawlusek – wyraził swoją negatywną opinię na temat tworzenia tak ogromnej instytucji 

jaką jest Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody Polskie. 
 

W związku z brakiem dalszych uwag do omawianego materiału Przewodnicząca Rady przekazała,  

że ww. dokument został przedstawiony Radzie. Omawiany dokument stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 
 

Cały przebieg dyskusji dostępny jest w nagraniu z sesji Rady Powiatu Tczewskiego na stronie 

https://bip.powiat.tczew.pl/601-nagrania-z-sesji.html 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Tczewskiego ogłosiła przerwę  

od 11
23

 do 11
45

 
 

11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zadań, na które przeznaczone będą 

środki pochodzące z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2022 r.  
(Druk Nr 102/2022) 

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Tczewskiego Alicja Gajewska – odczytała pozytywną opinię 

Powiatowej Społecznej Rady ds. Osób Niepełnosprawnych. Ww. dokument stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu.  

 

Przewodniczący Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Prorodzinnej przedstawił pozytywną opinię 
komisji do ww. projektu uchwały. 

 

Głos zabrała Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów, która przekazała, że na posiedzeniu komisji 

omawiano ww. projekt uchwały – komisja jednomyślnie, pozytywnie zaopiniowała projekt ww. uchwały  
 

W związku z brakiem uwag Przewodnicząca Rady Powiatu poddała pod głosowanie projekt  

ww. uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
Obecnych 20 Radnych (nieobecni: p. G Makać; p. A. Kucharek; p. T. Kajzer) 

Typ głosowania jawne Data głosowania:  30.08.2022 11:48 

 

Liczba uprawnionych 23 Głosy za 20 

https://bip.powiat.tczew.pl/601-nagrania-z-sesji.html
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Liczba obecnych 20 Głosy przeciw 0 

Liczba nieobecnych 3 Głosy wstrzymujące się 0 

  Obecni niegłosujący 0 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp Nazwisko i imię Głos 

1. Antczak Grażyna ZA 13. Makać Gabriela NIEOBECNA 

2. Badziong Bogdan ZA 14. Małecki Roman ZA 

3. Demski Andrzej ZA 15. Modrzejewski Marek ZA 

4. Gajewska Alicja ZA 16. Odya Piotr ZA 

5. Godlewski Dariusz ZA 17. Pawlusek Waldemar ZA 

6. Kajzer Tomasz NIEOBECNY 18. Smoliński Stanisław ZA 

7. Kamińska Barbara ZA 19. Sosnowski Witold ZA 

8. Korda Krzysztof ZA 20. Studený Jiří ZA 

9. Kotlenga Tomasz ZA 21. Taraszkiewicz Gurzyńska Maria ZA 

10. Kucharek Adam NIEOBECNY 22. Tomaszewska Wiesława ZA 

11. Kulas Jan ZA 23. Zgoda Zbigniew ZA 

12. Łaga Piotr ZA    

Uchwała nr XLVIII/272/2022 zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zadań, na które przeznaczone będą środki 
pochodzące z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2022 r., podjęta została jednogłośnie. 
 
Cały przebieg dyskusji oraz głosowania dostępny jest w nagraniu z sesji Rady Powiatu Tczewskiego 

na stronie https://bip.powiat.tczew.pl/601-nagrania-z-sesji.html 

 
12. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania Gminie Subkowy zadania dotyczącego zarzadzania 

przystankami komunikacyjnymi w ciągu dróg powiatowych w granicach administracyjnych Gminy 
Subkowy (Druk Nr 103/2022) 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska przedstawił 

pozytywną opinię komisji ww. projekt uchwały. 
 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów przekazał, że komisja jednomyślnie, pozytywnie 

zaopiniowała projekt ww. uchwały. 
 

W związku z brakiem uwag Przewodnicząca Rady Powiatu poddała pod głosowanie projekt  

ww. uchwały. 
 

Wyniki głosowania: 
Obecnych 20 Radnych (nieobecni: p. G Makać; p. A. Kucharek; p. T. Kajzer) 

Typ głosowania jawne Data głosowania:  30.08.2022 11:48 

 

Liczba uprawnionych 23 Głosy za 20 

Liczba obecnych 20 Głosy przeciw 0 

https://bip.powiat.tczew.pl/601-nagrania-z-sesji.html
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Liczba nieobecnych 3 Głosy wstrzymujące się 0 

  Obecni niegłosujący 0 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp Nazwisko i imię Głos 

1. Antczak Grażyna ZA 13. Makać Gabriela NIEOBECNA 

2. Badziong Bogdan ZA 14. Małecki Roman ZA 

3. Demski Andrzej ZA 15. Modrzejewski Marek ZA 

4. Gajewska Alicja ZA 16. Odya Piotr ZA 

5. Godlewski Dariusz ZA 17. Pawlusek Waldemar ZA 

6. Kajzer Tomasz NIEOBECNY 18. Smoliński Stanisław ZA 

7. Kamińska Barbara ZA 19. Sosnowski Witold ZA 

8. Korda Krzysztof ZA 20. Studený Jiří ZA 

9. Kotlenga Tomasz ZA 21. Taraszkiewicz Gurzyńska Maria ZA 

10. Kucharek Adam NIEOBECNY 22. Tomaszewska Wiesława ZA 

11. Kulas Jan ZA 23. Zgoda Zbigniew ZA 

12. Łaga Piotr ZA    

Uchwała nr XLVIII/273/2022 w sprawie przekazania Gminie Subkowy zadania dotyczącego zarzadzania przystankami 
komunikacyjnymi w ciągu dróg powiatowych w granicach administracyjnych Gminy Subkowy, podjęta została 
jednogłośnie. 

 
13. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć niektórych nauczycieli oraz zasad zaliczania do wymiaru godzin zajęć prowadzonych  
w formie zaocznej (Druk Nr 104/2022) 

Zastępca Przewodniczącej Komisji Edukacji, Kultury Sportu i Promocji przedstawił pozytywną opinię 

komisji do ww. projektu uchwały. 
 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów, przekazała pozytywną opinię dot. projektu ww. uchwały. 

 
W związku z brakiem uwag Przewodnicząca Rady Powiatu poddała pod głosowanie projekt  

ww. uchwały.  

 
Wyniki głosowania: 
Obecnych 20 Radnych (nieobecni: p. G Makać; p. A. Kucharek; p. T. Kajzer) 

Typ głosowania jawne Data głosowania:  30.08.2022 11:48 

 

Liczba uprawnionych 23 Głosy za 20 

Liczba obecnych 20 Głosy przeciw 0 

Liczba nieobecnych 3 Głosy wstrzymujące się 0 

  Obecni niegłosujący 0 
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Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp Nazwisko i imię Głos 

1. Antczak Grażyna ZA 13. Makać Gabriela NIEOBECNA 

2. Badziong Bogdan ZA 14. Małecki Roman ZA 

3. Demski Andrzej ZA 15. Modrzejewski Marek ZA 

4. Gajewska Alicja ZA 16. Odya Piotr ZA 

5. Godlewski Dariusz ZA 17. Pawlusek Waldemar ZA 

6. Kajzer Tomasz NIEOBECNY 18. Smoliński Stanisław ZA 

7. Kamińska Barbara ZA 19. Sosnowski Witold ZA 

8. Korda Krzysztof ZA 20. Studený Jiří ZA 

9. Kotlenga Tomasz ZA 21. Taraszkiewicz Gurzyńska Maria ZA 

10. Kucharek Adam NIEOBECNY 22. Tomaszewska Wiesława ZA 

11. Kulas Jan ZA 23. Zgoda Zbigniew ZA 

12. Łaga Piotr ZA    

Uchwała nr XLVIII/274/2022 zmieniająca uchwałę w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru 
godzin zajęć niektórych nauczycieli oraz zasad zaliczania do wymiaru godzin zajęć prowadzonych w formie zaocznej, 
podjęta została jednogłośnie. 

 
14. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Tczewskiego na rok 2022 (Druk Nr 105/2022) 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów przedstawiła jednomyślną, pozytywną opinię Komisji  

dot. ww. projektu uchwały. 

 
W związku z brakiem uwag Przewodnicząca Rady Powiatu poddała pod głosowanie projekt uchwały 

Druk Nr 105/2022 

 
Wyniki głosowania: 
Obecnych 20 Radnych (nieobecni: p. G. Makać; p. A. Kucharek; p. T. Kajzer) 

Typ głosowania jawne Data głosowania:  30.08.2022 11:53 

 

Liczba uprawnionych 23 Głosy za 20 

Liczba obecnych 20 Głosy przeciw 0 

Liczba nieobecnych 3 Głosy wstrzymujące się 0 

  Obecni niegłosujący 0 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp Nazwisko i imię Głos 

1. Antczak Grażyna ZA 13. Makać Gabriela NIEOBECNA 

2. Badziong Bogdan ZA 14. Małecki Roman ZA 

3. Demski Andrzej ZA 15. Modrzejewski Marek ZA 
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4. Gajewska Alicja ZA 16. Odya Piotr ZA 

5. Godlewski Dariusz ZA 17. Pawlusek Waldemar ZA 

6. Kajzer Tomasz NIEOBECNY 18. Smoliński Stanisław ZA 

7. Kamińska Barbara ZA 19. Sosnowski Witold ZA 

8. Korda Krzysztof ZA 20. Studený Jiří ZA 

9. Kotlenga Tomasz ZA 21. Taraszkiewicz Gurzyńska Maria ZA 

 10. Kucharek Adam NIEOBECNY 22. Tomaszewska Wiesława ZA 

11. Kulas Jan ZA 23. Zgoda Zbigniew ZA 

12. Łaga Piotr ZA    

Uchwała nr XLVIII/275/2022 w sprawie zmian w budżecie Powiatu Tczewskiego na rok 2022, podjęta została 
jednogłośnie. 
 

Cały przebieg dyskusji oraz głosowania dostępny jest w nagraniu z sesji Rady Powiatu Tczewskiego 
na stronie https://bip.powiat.tczew.pl/601-nagrania-z-sesji.html 

 
15. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej 

Powiatu Tczewskiego na lata 2022 - 2036 (Druk Nr 106/2022)  

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów przedstawiła jednomyślną, pozytywną opinię Komisji  

dot. ww. projektu uchwały. 

 
W związku z brakiem uwag Przewodnicząca Rady Powiatu poddała pod głosowanie projekt uchwały 

Druk Nr 106/2022. 

 
Wyniki głosowania: 
Obecnych 20 Radnych (nieobecni: p. G. Makać; p. A. Kucharek; p. T. Kajzer) 

Typ głosowania jawne Data głosowania:  30.08.2022 11:54 

 

Liczba uprawnionych 23 Głosy za 20 

Liczba obecnych 20 Głosy przeciw 0 

Liczba nieobecnych 3 Głosy wstrzymujące się 0 

  Obecni niegłosujący 0 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp. Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Antczak Grażyna ZA 13. Makać Gabriela NIEOBECNA 

2. Badziong Bogdan ZA 14. Małecki Roman ZA 

3. Demski Andrzej ZA 15. Modrzejewski Marek ZA 

4. Gajewska Alicja ZA 16. Odya Piotr ZA 

5. Godlewski Dariusz ZA 17. Pawlusek Waldemar ZA 

6. Kajzer Tomasz NIEOBECNY 18. Smoliński Stanisław ZA 

7. Kamińska Barbara ZA 19. Sosnowski Witold ZA 

8. Korda Krzysztof ZA 20. Studený Jiří ZA 

https://bip.powiat.tczew.pl/601-nagrania-z-sesji.html
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9. Kotlenga Tomasz ZA 21. Taraszkiewicz Gurzyńska Maria ZA 

10. Kucharek Adam NIEOBECNY 22. Tomaszewska Wiesława ZA 

11. Kulas Jan ZA 23. Zgoda Zbigniew ZA 

12. Łaga Piotr ZA    

Uchwała nr XLVIII/276/2022 zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 
Tczewskiego na lata 2022 - 2036, podjęta została jednogłośnie. 

 

Cały przebieg dyskusji oraz głosowania dostępny jest w nagraniu z sesji Rady Powiatu Tczewskiego 
na stronie https://bip.powiat.tczew.pl/601-nagrania-z-sesji.html 
 
16. Interpelacje i zapytania 

 

W dyskusji głos zabrali radni: p. Jiří Studený, p. W. Sosnowski. 

 

Radny Jiří Studený – złożył interpelację dot. przeglądu oraz naprawy nawierzchni ulicy 30 stycznia  

w Tczewie. 
 

Radny Witold Sosnowski – złożył wniosek w sprawie przekazania kopii wyroku sądowego wraz  

z uzasadnieniem. 
 

Cały przebieg dyskusji dostępny jest w nagraniu z sesji Rady Powiatu Tczewskiego na stronie 

https://bip.powiat.tczew.pl/601-nagrania-z-sesji.html 

 
17. Wnioski, oświadczenia i informacje. 

 

W dyskusji głos zabrali radni: p. M. Modrzejewski, p. J. Kulas, p. G. Antczak, p. W. Sosnowski,  
p. D. Godlewski. 

 

Radny Marek Modrzejewski – w imieniu LGD Wstęga Kociewia zwrócił się do mieszkańców Powiatu 

Tczewskiego o włączenie się w prace nad przygotowaniem strategii dot. rozwoju obszarów wiejskich. 
 

Radny Jan Kulas – w kilku słowach przedstawił życiorys - rys pana Aleksandra Jurewicza polskiego 

polityka, posła na Sejm X kadencji, który dn. 22 sierpnia 2022 r. zmarł. 
 

Radna Grażyna Antczak – wyraziła swoje zadowolenie dot. podwyżek płac dla pracowników 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie. Jednocześnie wyraziła także nadzieję, iż takie podwyżki 

otrzymają w przyszłym roku  
w pracownicy pozostałych jednostek.  

 

Radny Witold Sosnowski – zawnioskował o naprawę nawierzchni i przejścia na ul. Jana z Kolna. 
 

Radny Dariusz Godlewski – zaproponował aby sformułowaniem wniosków i pytań do sprawozdania 

Nadzoru Wodnego zajęła się Komisja Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska. W odpowiedzi 
Przewodnicząca Rady przekazała, że propozycja radnego jest dobrym pomysłem aczkolwiek 

wypowiedziane uwagi i pytania także powinny być spisane przez radnych i przekazane przez Biuro Rady 

zarówno do Komisji jak i do Nadzoru Wodnego.  

 
Na zakończenie Przewodnicząca Rady Powiatu Tczewskiego – Barbara Kamińska przypomniała  

o uroczystościach jakie odbędą się w dniu 1 września br. 

 

Cały przebieg dyskusji dostępny jest w nagraniu z sesji Rady Powiatu Tczewskiego na stronie 

https://bip.powiat.tczew.pl/601-nagrania-z-sesji.html 

 

 

 

https://bip.powiat.tczew.pl/601-nagrania-z-sesji.html
https://bip.powiat.tczew.pl/601-nagrania-z-sesji.html
https://bip.powiat.tczew.pl/601-nagrania-z-sesji.html
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18. Zakończenie obrad 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Tczewskiego Barbara Kamińska, w związku ze zrealizowaniem 

porządku obrad, zamknęła obrady XLVIII Sesji Rady Powiatu Tczewskiego VI kadencji. 

 
Zakończenie sesji godz. 12

11 

 
Sporządziła: Zatwierdziła: 
Marta Stalkowska 


